
Zápis ze 103. zasedání RKaM

Datum: 11. února 2021 od 17.00

Místo: Videokonference ZOOM

Přítomni: Bc. Miroslav Čermák; PhDr. David Emler, Ph.D.; Prof. ThDr. Jan Blahoslav

Lášek; Mgr. Tomáš Ryza; MUDr. Josef Štorm

Omluveni: Ing. Libor Hochmann; Vít Jurásek

Hosté: kvestor UK JUDr. Tomáš Horáček, Ph.D.; vedoucí ekonomického útvaru KaM

UK Ing. Jana Guregová; vedoucí útvaru ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava

Hurdová; vedoucí pracovníci stravovacích služeb KaM UK Ing. Branislav Djobek a

Martin Jindra; vedoucí pracovník KaM UK Ing. Otto Kult

D. Emler přivítal všechny přítomné a zahájil zasedání.

1) Program

D. Emler navrhl hlasovat o programu zasedání. Program byl součástí podkladových

materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje program 103. zasedání RKaM UK 11. února 2021.

Pro: M. Čermák, D. Emler, J. B. Lášek, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

2) Zápis

D. Emler navrhl následně hlasovat o zápisu ze 102. zasedání RKaM. Zápis byl

součástí podkladových materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje zápis ze 102. zasedání RKaM UK.



Pro: M. Čermák, D. Emler, J. B. Lášek, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

3) Nájemní smlouva ČNSO Hostivař

D. Emler stručně představil bod a předal slovo kvestorovi UK.

T. Horáček doplnil, že jde o standardní prodloužení stávající nájemní smlouvy.

Návrhy smluv byly součástí podkladových materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje prodloužení nájemní smlouvy se společností ČNSO.

Pro: M. Čermák, D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

4) Dotace na stravování MŠMT 2021

D. Emler požádal vedoucí ekonomického útvaru KaM UK o informaci k

podkladovému materiálu.

J. Guregová sdělila, že dotace na stravování od MŠMT pro rok 2021 je prakticky

identická jako v loňském roce. T. Horáček doplnil, že MŠMT dotaci zachovala výši

dotace jako určitou formu podpory pro koleje a menzy všech VŠ přesto, že v roce

2020 došlo k propadu počtu vydaných porcí.

Usnesení: RKaM UK bere na vědomí výši dotace MŠMT pro 2021.

Pro: M. Čermák, D. Emler, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo



5) Koncepce gastroprovozů KaM UK

D. Emler informoval, že vedení KaM UK zpracovalo koncepci stravovacích provozů a

poprosil kvestora UK o komentář k předloženým materiálům. T. Horáček sdělil, že

tým vedoucích pracovníků se snažil navrhnout změny k zefektivnění a zkvalitnění

stravovacích provozů ušetřením na systému nákupů surovin, centralizací provozů a

dalšími kroky. Zdůraznil, že v současném období je nutné hledat způsoby, jak

nabídnout stravování cca 6500 studentům ubytovaným na kolejích, protože na

fakulty, respektive do menz docházejí v minimálních počtech.

Následně proběhla krátká diskuze, většina členů rady podpořila výrobu vlastních

produktů rychlého občerstvení KaM (bagety, sendviče, saláty), které rovněž mohou

zlepšit kapacitu přetížených menz (např. Právnická), resp. do budoucna nahradit

chybějící stravovací provozy (např. kampus Jinonice).

Usnesení: RKaM bere na vědomí předloženou koncepci pro organizaci

gastroprovozů na UK v následujícím období.

Pro: D. Emler, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

6) Různé

V bodě různé nebyly žádné připomínky.

Zapsali: D. Emler, J. Štorm


